
FAU	for	Labakken	skole	
Møtereferat	møte	nr	3	-	2022,	14.	mars	kl.	19.00	–	21.00	på	Labakken	skole	
 

Navn Klassetrinn Til stede 
Jeanette Selnes 1  √ 
Emily Geale  1  
Heidi Sørgård Eriksen 2 √ 
Mats Torvik (leder) 2 √ 
Bjørnar Pande Wølner (sekretær) 3 √ 
Dag Christian Holm (nestleder) 3 √ 
Tonje Hjellnes 4  
Kristine Willumstad Bryn 4 √ 
Ingrid Marie Mikelsen 5 √ 
Kirsten S. Birkeland 5 √ 
Silke Wrede 6   
Hilde Gjølstad 6  √ 
Lina S. Stokkenes Maråk 7   
Beate Jahre 7  √ 
(representant mangler) Forsterket avd.  

 
3/22-1 Godkjenning innkalling og status oppfølgingspunkter 

Innkalling ble godkjent. Rektor Lill Kristin Høier Sandvik var til stede under møtet. 
 
Oppfølgingspunkter: 

- Mobilt trafikklys. Det mobile trafikklyset sør for Herstad fungerer i dag fint. 
- Grillhytter. Det har vært en intensjon om å kunne flytte de to gamle grillhyttene 

fra skolene til det nye uteområdet på Labakken (skogen). Foreløpig vurdering er 
at slik flytting krever full nedmontering, transport av grove materialer, og full 
montering på ny sokkel. FAU vurderer dette til å være vanskelig å få realisert på 
dugnad, og forslår at ny grillhytte settes opp på Labakken. 

- 17. mai. Arrangementskomiteen melder om at alt er i rute, og det blir fullverdig 
arrangement for alle trinn og alle barn på Labakken skole 17. mai. Skolen står for 
elevinnslag og underholdning, og med fasiliteter for toalett m.m. Det blir leker 
og kiosk, og FAU er garantist for økonomien i arrangementet.  

3/22-2 Rektors hjørne 

Rektor orienterte om følgende saker: 

- Skriv hjem om jodtabletter. Det er opparbeidet et internt lager med jodtabletter 
på skolen, til bruk for elevene ved hendelser som krever rask tildeling av jod.  

- Søknad fra elevrådet. Rektor viste frem et utkast om søknad om skaterampe fra 
elevrådet. FAU tar stilling til søknaden når/hvis den sendes inn. 

- Tidspunkt for møte med foreldrekontakter og FAU til høsten. Det er fremmet 
forslag om møte onsdag 31/8 kl 18:00 – 20:00. FAU kan på første del av dette 
møtet foreta konstituering av nytt FAU. 

- Skolens årshjul. Rektor viste frem utkast til nytt årshjul (råutkast) 
- Pappakveld. Det kom 45 pappaer på den vellykkede pappakvelden 3. mars. 
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- Spørsmål fra FAU til rektor: 
§ Vannskade. Status for vannskaden i 1. – 4.-bygget er at tørking nå 

avsluttes, og at oppbygging starter i nær fremtid. 

3/22-3 Evaluering av sammenslåingen 

FAU diskuterte når og hvordan en evaluering av sammenslåingen av de to skolene Herstad og 
Vestskogen kan foretas.  
 
Rektor orienterte om at skolen ikke har foretatt en evaluering, men har gjennomført en 
refleksjon rundt sammenslåing og stilt spørsmål om hva som driver skolen videre. Det skal være 
en evaluering i elevrådet fremover.  
 
Vedtak: FAU mener at en evaluering av sammenslåingen bør skje etter at sammenslåingen er 
ferdig gjennomført, og alle trinn har gjennomført undervisning på nye Labakken skole. FAU 
ønsker nå og fremover å bidra med løpende innspill fra foreldrene, og legge til rette for en best 
mulig innfasing av 1. – 4- trinn på Labakken skole. 
 

3/22-4 Labakken utenomhus 

Det er fremmet bekymringsmeldinger som peker på manglende progresjon i arbeidet 
utenomhus og usikkerhet knyttet til hvilke tiltak fra den opprinnelige landskapsplanen som vil bli 
realisert eller ikke. FAU har derfor sendt en konkret henvendelse til rektor om utemiljøet ved 
Labakken skole, og stilt spørsmål om hvilke tiltak som kommunen vil prioritere. 
 
Rektor viste på møtet frem et skriftlig svar fra kommunen, som punkt for punkt redegjør for 
planer for videre opparbeidelse av området utenomhus, inkludert «skogen».  
 
Vedtak: FAU vil gjennomgå det skriftlige svaret fra kommunen, og om nødvendig sette i gang en 
prosess for å få avklart videre prosess og prioritering av tiltak utenomhus ved Labakken skole. 
FAU forutsetter at kommunen vil forholde seg til opprinnelig landskapsplan, slik at uteområdene 
til elevene blir funksjonelt og trygt for alle barn på skolen. FAU vil ved behov trekke inn 
foreldreressurser i det videre arbeidet. 

 

3/22-5 Roller FAU-representanter og foreldrekontakter 

Leder viste til utkast til rollebeskrivelser for FAU-representanter og foreldrekontakter. FAU bes 
komme med innspill til utkastet, og endelig versjon behandles på neste møte. 
 

3/22-6 Økonomiansvarlig: Søknader fra trinnene 

Saken utgår da det per i dag ikke foreligger nye søknader. Det ble orientert om at retningslinjer 
for å kunne søke om midler nå er lagt ut på https://faerder.kommune.no/labakkenskole/rad-og-
utvalg/fau-foreldrenes-arbeidsutvalg/vedtekter-og-retningslinjer/  
 

3/22-7 Årshjul 

Leder viste til utkast til årshjul for FAU. FAU bes komme med innspill til utkastet, og endelig 
versjon behandles på neste møte. 


